
LesseboOrtens Brukshundklubb Styrelsemöte 
 

Protokoll 2025-02-23 
 

Närvarande: 
Ordförande                 Per Karlsson 
    Lena Berglund                                                         
                                                     Kenneth Karlsson 
                    Kristina Eriksson 
   Maria Karlsson 
   Göran Sommesjö   
    
 
 Justerare:   Maria Karlsson 
                                                         
 
Vid protokollet:  Kristina Eriksson 
 
 
§1 Ordförande Per Karlsson hälsar alla välkomna. 
 
§2 Föregående protokoll föredrogs. 
  
§3 Transaktionskonto: 71 667 kr  Bingolotto: 29 666 kr SM-fond: 

9704kr 
  
§4              Per har skickat ett förslag på kontrakt till kommunen. Stefan och Per 

påminner kommunen om ett svar angående kontrakt. 
 Kommunen har sagt att de just nu tittar över fastighetsförsäkringen. 
 
§5              Förmodligen blir det ingen valpkurs då det inte är några anmälda 

ännu, så den ersätts med en provapåkurs i Nosework som börjar den 
6/5. 

      
 
§6               Göran har ringt  Smp för att/se om de  kan komma ut och göra ett
 reportage om klubben. De har inte svarat. Vi väntar till våren med att
 försöka få ut någon från Smp. 
 
 
 § 7             Lamporna på övre planen behöver bytas. Det kan vi söka bidrag för 

hos kommunen, Sparbanken Kronan och på Sparbanken Eken. Vi 
har fått 5000 kr på Sparbanken Eken.  



 
§ 8             Tävlingssektorn har stort behov av en tävlingssekreterare.                                                 
 Eva Malmgren och Kristina Holmberg kan tänka sig att 

gå på utbildning till tävlingssekreterare. Utbildningar startar efter    
2025-02-01. 

 
§ 9            Noseworksektorn anordnar en Summit tävling den 8 mars-25 i  
 klubbstugan. Det är 25 anmälda, plus några reserver.   

 
§10   Vi skall ge tävlingssektorn i uppdrag att upprätta en pärm med 

rutiner för hur man anordna tävlingar (checklista) och 
kontaktuppgifter. 

 
§11 Styrelsen har beslutat att skicka Kikki på 

rallylydnadsinstruktörskurs.  
 
§12  Klubben har beslutat att lägga in en matta i inre rummet i 

klubbstugan, den kommer att användas som träningslokal. Mattan är 
sponsrad av Granflo Bygg. 

 
§13            Läger har vi 2 ,3 4/5 med start kvällen den 2/5. I veckan efter detta 

mötet så kommer Per att lägga ut en blänkare på Facebook om detta. 
 
§14            Nästa styrelsemöte är den 19/3 kl 19. 
 
§  15          Vi funderar på att eventuellt anordna CollieSM nästa år. Det beror på 

om vi kan dela evenemanget med Åseda-Lenhovda. Per pratar med 
Jeanette i Lenhovda och Christian om detta. 

 
§16             Höstens söktävling ska bli DM. 
 
§ 15           Mötet avslutades. 
 
             
 
  
 
 
Styrelseordförande   Justerare 
 
…………………………..  …………………………. 
Per Karlsson   Maria Karlsson 


